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Protokół nr 3 

z posiedzenia Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji 

w dniu 15 marca 2019 r. 

 

PROPONOWANY PORZĄDEK POSIEDZENIA: 

 

1. Otwarcie posiedzenia, przyjęcie porządku. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji 

(14.01.2019r.). 
3. Sprawozdanie z działalności Euroregionu Beskidy. 
4. Omówienie strategii komunikacji marketingowej obszaru Beskidów. Harmonogram 

działań na lata 2019-2022. 
5. Omówienie planu działań Szlaku Orlich Gniazd na lata 2019-2021.  
6. Omówienie Szlaku Zabytków Techniki i Industriady. 
7. Dyskusja nad planem pracy Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji. 
8. Sprawy różne. 
 

Ad. 1 

Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku. 

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji -  Pani Julia 

Kloc - Kondracka. Powitała członków Komisji oraz zaproszonych gości. 

Na posiedzeniu obecni byli Członkowie Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji /8 osób/ na 11 

Członków Komisji.  Przewodnicząca przedstawiła proponowany porządek posiedzenia  

i poddała go pod głosowanie:  

za : 8,  przeciw – 0,  wstrzymało się: 0 . 

 

Ad.2 
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji 
(14.01.2019r.). 
 

Nikt nie wniósł uwag i zastrzeżeń do protokołu. 

Na podstawie § 44m ust. 2 Statutu Województwa Śląskiego protokół do którego  
nie wniesiono zastrzeżeń został przyjęty. 

Ad.3 
Sprawozdanie z działalności Euroregionu Beskidy. 
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Przewodnicząca Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji -  Pani Julia Kloc – Kondracka 
poprosiła Pana Marcina Filipa – Dyrektora Biura Euroregion Beskidy o przedstawienie 
prezentacji.  

Prezentacja stanowi załącznik nr 1 do protokołu z posiedzenia komisji.  

Przewodnicząca Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji -  Pani Julia Kloc – Kondracka 
podziękowała za przedstawienie prezentacji, zapytała czy działa aplikacja mobilna dot. 
Beskid.  

Pan Marcin Filip – Dyrektor Biura Euroregion Beskidy, odpowiedział, że aplikacja jest w fazie 
testów, zapewnił, że aplikacja będzie gotowa do końca roku.  

Ad.4 
 
Omówienie strategii komunikacji marketingowej obszaru Beskidów. Harmonogram działań 
na lata 2019-2022. 
 

Przewodnicząca Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji -  Pani Julia Kloc – Kondracka 
poprosiła Pana Bartłomieja Kamińskiego –pracownika Referatu Turystyki Urzędu 
Marszałkowskiego Województwa Śląskiego o przedstawienie prezentacji.  

Prezentacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu z posiedzenia komisji.  

Przewodnicząca Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji -  Pani Julia Kloc – Kondracka 
podziękowała za przedstawienie prezentacji i zachęciła członków komisji do zadawania 
pytań. 

Członek Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji, Pan Andrzej Molin: wspomniał o decyzjach, 

które podzieliły Beskidy ze Śląskiem Cieszyńskim.  

Pana Bartłomieja Kamińskiego – pracownik Referatu Turystyki Urzędu Marszałkowskiego 
Województwa Śląskiego: powiedział, że Beskidy oraz Śląsk Cieszyński to dwie bardzo mocne 
marki i trzeba o te marki dbać. Dodał, że marka Śląska Cieszyńskiego jest marką 
uzupełniającą oraz, że zamysł jest taki żeby turysta, który odwiedza Beskidy odwiedził 
również Cieszyn.  

Ad.5 
Omówienie planu działań Szlaku Orlich Gniazd na lata 2019-2021.  

Przewodnicząca Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji -  Pani Julia Kloc – Kondracka 
poprosiła Panią Agnieszkę Więcek –pracownika Referatu Turystyki Urzędu Marszałkowskiego 
Województwa Śląskiego o przedstawienie prezentacji. 

Prezentacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu z posiedzenia komisji.  
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Przewodnicząca Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji,  Pani Julia Kloc – Kondracka 
podziękowała za przedstawienie prezentacji.  

Ad.6 
Omówienie Szlaku Zabytków Techniki i Industriady. 
Na posiedzeniu komisji nie pojawił się przedstawiciel Wydziału Kultury. 
 
Ad.7 
Dyskusja nad planem pracy Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji. 
 
Zastępca Przewodniczącej Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji -  Pan Bartłomiej Kowalski, 
zachęcił członków komisji do dyskusji nad planem pracy.  
 
Członek Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji, Pan Andrzej Molin, zaproponował wyjazd 
komisji w Beskidy w celu zobaczenia bazy sportowej na tym terenie.  
 
Członek Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji, Pan Marek Kopel, wyszedł z propozycją 
zaproszenia na komisję Sportu, Turystyki i Rekreacji dyrektora Parku Śląskiego.  

Członek Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji, Pan Andrzej Molin, dodał, że warto będzie 
zorganizować posiedzenie komisji o tematyce polityki rowerowej na terenie naszego 
województwa.  

Członek Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji, Pan Marek Kopel, wspomniał o tym żeby przy 
temacie ścieżek rowerowych zaprosić kogoś z Metropolii. 

Ad.8 
Sprawy różne.  
 

Zastępca Przewodniczącej Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji -  Pan Bartłomiej Kowalski, 

podziękował za obecność na posiedzeniu Komisji i zamknął obrady. 

 

 

Julia Kloc - Kondracka 

 

 

Przewodnicząca 

Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji 

 

 

Protokół sporządził 

Łukasz Krawczyk  


